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1. Kokous avattiin klo 17.00 

 

2. Taloustilanne 

Tällä hetkellä seuran taloustilanne on vakaa. Saadaan kuitenkin selkeämpi käsitys talousti-
lanteesta syyskuussa. Tällöin tiedämme vakituiset tulot (luistelijoiden kuukausimaksut) me-
nojen lisäksi. 

 

3. Valmentajien tilanne 

Emma on seuran vastuuvalmentaja. Tarpeen mukaan apuvalmentajana sekä ohjaajina Elo-
kuussa ovat olleet Tinja, Riia, Milla ja oheisissa Minttu.  

 

4. Ryhmien jako tälle kaudelle 

K1 - 7 luistelijaa, K2 - 5 luistelijaa, K3 - 7 luistelijaa, K4 - 3 luistelijaa, H-ryhmät - 6 luistelijaa, 
aikuisissa 2 luistelijaa, Taitoluistelukoulussa 5 luistelijaa ja Hipossa 3 luistelijaa.  

Taitoluistelukouluun ja Hippoon varmasti tulee enemmän luistelijoita kun ryhmät käynnistyy. 
Mietinnässä avoin harrasteryhmä 9–18-vuotiaille.   

 

5. Hallituksen jäsenien roolit ja tehtävät tälle kaudelle 

Keskustellaan tästä seuraavassa kokouksessa.  

 



 

6. Vuosikellon täyttäminen ja hyväksyminen 

Vuosikello laitettu jakoon hallituksen jäsenille sähköpostitse. Vuosikelloa voidaan päivittää 
kauden aikana (jos esim. löytyy tapahtuma mihin voi osallistua tai joku varainkeruu/talkoo-
homma). Mietinnässä keväälle rusettiluistelutapahtuma, mahdollisesti ystävänpäivän ai-
kaan. Keväälle mietinnässä myös mahdollisesti jäätapahtuma yhteistyössä IPK-junioreiden 
kanssa.  

 

7. Varainkeruu 

Victoriia täyttänyt Olvi-säätiön hakemuksen. Hennariikka, Johanna ja Elina täytti Valioakate-
mian sponsorointihakemuksen.  

Aikomus ottaa Herkkutukun tuotteet myyntiin syksylle. Myyntiaika voisi alkaa syyskuun lo-
pussa ja kestää kolmisen viikkoa. Mietinnässä joku pieni palkinto sille luistelijalle, joka myy 
eniten.  

 

8. Seuran kirpputori 18.9. Ponsse-klubilla. Tiedote vanhemmille etukäteen. 

Ponsse-klubi varattu seuran kirpputoria varten 18.9. Ryhmiin pitää laittaa viestiä, että tällai-

nen on tulossa. Heidi lupautui tulemaan kirpputorille seuran puolesta (jos myydään kangas-

kasseja jne). Laitetaan kirpputorista viestiä nyt jo tiedoksi ja muistutusviestiä sen jälkeen, 

kun uudet ryhmät aloittaa.  

 

9. ”Päihteettömyys ja muut terveelliset elämäntavat” -luento 

Ajatuksena oli, jos fysioterapeutti Elina pääsisi pitämään luennon terveellisistä elämänta-
voista ja Krista päihteettömyydestä. Tämä luento mahdollisesti syyskuussa, esim. joku tors-
taipäivä K1 jäiden jälkeen (esim. 17.10–18.00). Elina kysyy Elinan ja Kristan aikatauluja syys-
kuulle.   

 

10. Valmentajien sanat 

K2 ryhmään tulee uusi luistelija, hän pääsee aloittamaan syyskuussa. On ollut jo nyt akate-
miajäillä.  

Emma pitää lauantaina 2.9. ohjaajille palaverin.   

Luistelukoulujen aloitukseen tarvitaan jäähallille joku aikuinen vastaamaan vanhempien ky-
symyksiin. Parasta olisi, kun jäähallilla olisi aina luistelukoulujen aikaan joku, ”ketä voisi ve-
tää hihasta” tarvittaessa. Victoriia lupasi kysyä yhtä luistelukoululaisen äitiä tähän. Lisäksi 
ohjaajilla olisi hyvä olla jotkut merkit, joista heidät erottaa ohjaajiksi (esim. hihanauha).  

 

 

 

 



 

Päätettiin kokous klo 19.10 

 

 

Victoriia Kudrina   Elina Pietikäinen 

puheenjohtaja   sihteeri 

 

 

 

Johanna Kauppinen   Hennariikka Ålander 

pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 


